

Еженедельник новостей МДС, 16-20 декабря 2019

IBC Weekly News, December 16-20, 2019

16 декабря

МРГ при [Нацстатком](#) рассмотрела вопросы **сокращения дублирующих показателей** в формах государственной статистической отчетности.

На заседании [Фонда развития навыков](#) при Минобразования КР обсудили **итоги деятельности фонда** в 2019 году.

Мероприятие, посвященное **20-летию присутствия ОБСЕ в КР**, прошло в Бишкеке.

18 декабря

[Замечания бизнеса по изменениям к НК](#) обсудили члены **Комитета МДС по фискальной политике** с руководством ГНС.

Исполнительный директор МДС и представитель [Посольства Бельгии в Казахстане](#) обсудили **перспективы развития сотрудничества** двух стран.

19 декабря

Члены [Правления МДС](#) рассмотрели итоги деятельности ассоциации и **результаты выборов** в состав Правления.

Члены **Комитета МДС по минеральным ресурсам** приняли участие в обсуждении проекта изменений в Закон «О драгоценных металлах и драгоценных камнях».

20 декабря

Отчеты по исполнению [Национального плана действий](#) по построению **Открытого Правительства**, построение Открытого Парламента обсудили на конференции.

Участники **круглого стола** [обсудили законопроект](#) «О внесении изменений в некоторые законодательные акты КР (Налоговый кодекс и Кодекс о нарушениях)».

December 16

IWG at the [National Statistical Committee](#) discussed the draft action plan **to reduce duplicate indicators** in the state statistical reporting.

The meeting of the [Skills Development Fund](#) under the Ministry of Education and Science reviewed **the 2019 results**.

Event in honor of the **20th anniversary** of [the OSCE presence in the Kyrgyz Republic](#) was held in Bishkek.

December 18

The **IBC Fiscal Policy Committee** and the STS senior officials [discussed business comments](#) on amendments to the Tax Code.

IBC Executive Director and representative of the [Embassy of Belgium in Kazakhstan](#) exchanged views on **cooperation prospects** between the two countries.

December 19

The [IBC Board members](#) discussed the results of the association for 2019 and the results of the **Board election**.

The IBC Mineral Resources Committee members took part in the discussion of the **draft amendments** to the Law of the Kyrgyz Republic “On precious metals and precious stones”.

December 20

Reports on the [National Action Plan](#) to build the **Open Government** and building the Open Parliament in Kyrgyzstan were discussed at a conference in Bishkek.

The **roundtable participants** considered [the draft law](#) “On Amending Certain Legislative Acts of the Kyrgyz Republic (Tax Code and Code of Violations)”.

Объявления

[ГКПЭН](#) просит предоставить **предложения по проектам НПА** по раскрытию взаимосвязанных данных в горнодобывающей

Announcements

The [State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use](#) requests to **submit proposals on draft NLA** on disclosure of interconnected data in

отрасли на уровне лицензий до 25 декабря по тел. 40 40 40, эл. почта upn.gkpn@gmail.com

the mining industry (license) by December 25 by tel. 40 40 40, email: upn.gkpn@gmail.com

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **16-20 декабря**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for **December 16-20, 2019** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **16-22 декабря**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

В этом выпуске:

- [Кругооборот инвестиций](#): Откуда приходит и куда уходит капитал из Кыргызстана?
- [Бизнес выступил против](#) увеличения оснований для налоговых проверок
- Правительство намерено [спасти электроламповый завод](#) от банкротства
- The Economist назвал [Узбекистан страной года](#) за реформы Мирзиёева

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **December 15-22, 2019** on economy, business and investment.

In this issue:

- [The investment cycle](#): Where does capital come from and where does it leave from Kyrgyzstan?
- [Business opposes](#) increased grounds for tax audits
- The government intends [to save the lamp factory](#) from bankruptcy
- [The Economist](#) declared Uzbekistan the country of the year for Mirziyoyev's reforms

События на 23-27 декабря

24 декабря

Заседание Консультативной группы при МИД по экономической дипломатии.

Инвестсовет при ПКР проведет семинар по устойчивому развитию.

26 декабря

Пресс-конференция в ИА 24.kg по законопроекту о последствиях потребления табака.

Events for December 23-27

December 24

Meeting of the Advisory Group on Economic Diplomacy at the Foreign Ministry.

The Investment Council under the Government will hold a seminar on sustainable development.

December 26

Press conference on the bill on the effects of tobacco consumption at 24.kg news agency.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.
You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.
